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              Protokół Nr 102/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 16 kwietnia 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 18 punktu dotyczącego podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającego 

uchwałę w sprawie określenia maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych 

przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu w 2020 roku. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty, na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 
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6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2020 roku. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

8. Wniosek o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia 

w zakresie wykonywania zgłoszeń robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na 

budowę. 

11. Wyrażenie zgody na podpisanie wniosku w sprawie dofinansowania zadania własnego 

powiatu realizowanego ze środków budżetu państwa w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2020. 

Wyrażenie zgody na zlecenie wykonania inwentaryzacji wewnętrznej instalacji 

wodociągowej wraz z przygotowaniem rysunków i kosztorysu inwestorskiego, oraz 

zabezpieczenie środków na wykonanie prac budowlanych w/w zakresie w budynku Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle i Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

12. Zawieszenie opłaty czynszowej od automatów vendingowych. 

13. Wstrzymanie poboru czynszu w okresie zamknięcia szkół, zaczynając od kwietnia 

2020 r. 

14. Prośba o wydłużenie okresu wypowiedzenia. 

15. Wniosek dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu dotyczący zwrotu 

zadatków w przypadku rezygnacji z organizacji turnusów w związku z zagrożeniem 

epidemicznym. 

16. Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska z dnia 30.03.2020r. w sprawie decyzji zatwierdzającej dokumentacje 

hydrogeologiczną. 

17. Sprawy różne: 

-Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

18. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zgodnie 

z uzasadnieniem do uchwały: 

1. Decyzją Zarządu zmniejsza się plan wydatków o kwotę 600 000,00 zł w rozdziale 

85111 – Szpitale ogólne, § 6010 – wydatki na zakup i objecie akcji i udziałów – Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

2.  Zwiększa się plan rozchodów o kwotę 300 000,00 zł z przeznaczeniem na udzielenie 

pożyczki dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

3. Zwiększa się plan  wydatków w rozdz. 85202 – Domy pomocy społecznej o kwotę 

300 000,00 zł z przeznaczeniem na modernizację wewnętrznej instalacji wodociągowej  

w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zwiększenie planu wydatków w rozdz. 85202 – Domy pomocy społecznej o kwotę 

300 000,00 zł z przeznaczeniem na modernizację wewnętrznej instalacji wodociągowej  

w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Odniósł się do stanu instalacji i zakresu 

prac jakie należy wykonać. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała jakie jeszcze prace remontowe należy wykonać w jednostce? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w placówce była wykonana termomodernizacja.  Wymienił prace remontowe 

jaki należy wykonać w jednostce. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ilu pensjonariuszy przebywa w placówce? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że przebywa w niej 164 pensjonariuszy. Maksymalnie jednostka może 

przyjąć 170 pensjonariuszy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jak wygląda finansowanie pobytu pensjonariuszy w DPS? Zapytała, czy jednostka 

się samofinansuje, czy też Powiat dokłada brakujące środki finansowe na utrzymanie 

mieszkańców? Poruszyła sprawę wynagrodzeń pracowników jednostki. Przekazała, że należy 

się pochylić nad problemem zwiększenia wynagrodzeń w placówce. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jednostka wymaga poprawy infrastruktury technicznej. Poruszyła kwestię 

realizacji wymiany instalacji wodociągowej. Poruszyła temat potrzeb remontowych placówki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ilu pracowników jest w placówce? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że 110 pracowników, natomiast mieszkańców jest 164. Do tej pory było 

100% obłożenie placówki, jednak z uwagi na zaistniałą sytuację przyjęcia do jednostki 

zostały wstrzymane. Złożyła wyjaśnienia dotyczące ustalenia kosztu pobytu pensjonariuszy  

w jednostce. Odniosła się do realizacji inwestycji w placówce. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że jednostka do końca roku nie finansuje się i będzie wymagała 

dodatkowych środków finansowych.  Zwróciła uwagę na wydatki jednostki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii ustalenia opłaty za pobyt mieszkańców w DPS. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie informacji dotyczącej finansowania jednostki.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Poprosił o informacje dotyczące wynagrodzeń w jednostkach Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na brakujące środki finansowe związane z oświatą. Przekazał, że jeżeli ta 

sytuacja nie zostanie rozwiązana to Powiatowi grozi program naprawczy, który nie pozwoli 

na podwyżki wynagrodzeń. Odniósł się do kwestii zatrudnienia pracowników. Poruszył 

sprawę sytuacji jaka jest w poszczególnych jednostkach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na trudną sytuację w DPS i ciężką pracę osób, które mają bezpośredni 

kontakt z pensjonariuszami. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że dyrektor placówki podjęła działania w celu wsparcia finansowego 

pracowników. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że w wyniku powstałych oszczędności po przeprowadzonych analizach  

i uzgodnieniach zostaną przyznane pracownikom dodatki specjalne. Otrzymają je osoby, 

które  pracują i są obecne w pracy. Odniosła się do kwestii wynagrodzeń i sytuacji  

w placówce. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do kwestii funkcjonowania placówki, współpracy i atmosfery, która jest bardzo 

dobra. Zwrócił uwagę, na inwestycje związane z  poprawą infrastruktury jednostki.  

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odniosła się do kwestii pracy pracowników jednostki i potrzeb zwiększenia wynagrodzeń. 

Zwróciła uwagę na ciężar i odpowiedzialność pracy w placówce. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zapytał, czy są w placówce do realizacji zalecenia sanitarne? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że wszystkie zalecenia zostały wykonane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zapytał o zalecenia p.poż? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie wszystkie są zrealizowane. Dotyczą one bardzo dużych kosztów 

finansowych. Podała informacje na temat zaleceń ppoż. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
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Poruszył sprawę realizacji zaleceń i odpowiedzialności z tym związanej. Odniósł się do 

kwestii bezpieczeństwa na terenie obiektu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że zalecenia zostały skosztorysowane jednak z uwagi na brak środków 

finansowych ich wykonanie nie było możliwe. Podejmowano próbę ujęcia robót w projekcie 

unijnym, jednak nie doszło do jego realizacji. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odniosła się do tematu związanego z funkcjonowaniem placówki. Poinformowała  

o ograniczaniu wydatków w placówce. Odniosła się do pracy jednostki w okresie związanym 

z zagrożeniem epidemicznym. Podała informacje dotyczącą zaopatrzenia w środki ochronne. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała czy jednostka otrzymuje wsparcie z innych samorządów? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że wystąpiła do wszystkich gmin z których pochodzą mieszkańcy. Jedynie 

Gmina Myślibórz przekazała dwa łóżka. Z pozostałych samorządów otrzymano informacje, 

że nie maja możliwości wsparcia placówki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy wystąpiono z wnioskiem o umorzenie płatności podatku od nieruchomości? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że jest to jedna z możliwości oszczędności środków dla jednostki  

i należałoby przeanalizować ten temat. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że podejmie czynności w tej sprawie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Ponownie zwróciła uwagę, że jednostka do końca roku nie sfinansuje się i będzie wymagała 

dodatkowych środków na bieżące funkcjonowanie. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przekazała, że dokonano zakupu żywności, aby jednostka była przygotowana w związku  

z zaistniałym zagrożeniem epidemicznym i wydatki w roku bieżącym uległy zwiększeniu. 

Poza tym jednostka nie zakupuje nic, co nie jest niezbędne do jej funkcjonowania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającego uchwałę 

w sprawie określenia maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez 

Zarząd Powiatu w Myśliborzu w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmianie ulega kwota 

maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez Zarząd Powiatu w 2020 roku 

z 300 000,00 zł na 600 000,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital w Dębnie Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty, na podwyższenie 

jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on wyrażenia zgody 

na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty i objęcie w podwyższonym kapitale 

zakładowym Szpitala 13.700 nowych udziałów o wartości nominalnej 100 zł każdy w zamian 

za wkład pieniężny w wysokości 1.370.000,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on skierowania ww. 

projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/373/2020 z dnia 16 kwietnia 2020 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wniosek o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt wniosku stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o wyprowadzenie przedmiotowego punktu z porządku obrad. Zwróciła 

uwagę, na kwestię współpracy z Prezesem Spółki dotyczącą alternatywnych rozwiązań dla 

dalszego funkcjonowania szpitala. Odniosła się do podejmowanych działań z tym 

związanych. Poprosiła, aby odłożyć sprawę zwołania sesji nadzwyczajnej do czasu 

wyjaśnienie przedmiotowej kwestii. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wyprowadzeniu przedmiotowego wniosku z porządku 

obrad Zarządu Powiatu i rozpatrzeniu go w terminie późniejszym. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia Pani Magdalenie Jodko – Naczelnika 

Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu do załatwiania w imieniu Zarządu 

spraw z zakresu zarządu nad drogami powiatowymi. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/374/2020 z dnia 16 kwietnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia  

w zakresie wykonywania zgłoszeń robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na 

budowę. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on udzielenia upoważnienia  Pani 

Magdalenie Jodko – Naczelnika Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu do 

występowania w imieniu Zarządu Powiatu w zakresie wykonywania zgłoszeń robót 

budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę oraz składania oświadczeń  

o posiadanym prawie do dysponowania nieruchomością na cele budowlane nieruchomości 

stanowiących drogi powiatowe. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/375/2020 z dnia 16 kwietnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia w zakresie wykonywania zgłoszeń robót budowlanych nie 

wymagających pozwolenia na budowę. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na podpisanie wniosku w sprawie dofinansowania zadania własnego 

powiatu realizowanego ze środków budżetu państwa w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że opieka wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie członków rodzin lub 

opiekunów poprzez wsparcie ich w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego 

zastępstwa. Program zakłada wsparcie finansowe dla powiatów w zakresie świadczenia usługi 

opieki między innymi w formie specjalistycznego poradnictwa, a także poprzez zapewnienie 

wsparcia w zakresie nauki pielęgnacji/rehabilitacji/dietetyki dla członków rodzin lub 

opiekunów. Kwota dofinansowania to 2 240,00 zł. Wkład własny 560,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na zlecenie wykonania inwentaryzacji wewnętrznej instalacji 

wodociągowej wraz z przygotowaniem rysunków i kosztorysu inwestorskiego, oraz 

zabezpieczenie środków na wykonanie prac budowlanych w/w zakresie w budynku 

Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle i Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie wykonania inwentaryzacji wewnętrznej instalacji 

wodociągowej wraz z przygotowaniem rysunków i kosztorysu inwestorskiego, oraz 

zabezpieczenie środków na wykonanie prac budowlanych w/w zakresie 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Zawieszenie opłaty czynszowej od automatów vendingowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy zawieszenia opłaty czynszowej od automatów 

vendingowych znajdujących się na terenie ZSPiO w Barlinku.  

Przekazał, że opłata miesięczna to kwota 136,34 zł oraz stała opłata za utrzymanie czystości 

w wysokości 123,00 zł miesięcznie.  

Przekazał, że firma wskazuje, iż automaty nie funkcjonują z uwagi na sytuację 

epidemiologiczną. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o stanowisko kancelarii prawnej w tej sprawie? 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Odpowiedział, że zgodnie ze stanowiskiem radcy prawnego, Zarząd Powiatu może dokonać 

odstąpienia od dochodzenia należności warunkując to ustaleniem, iż płynność finansowa 

firmy uległa pogorszeniu. Należałoby przeprowadzić analizę przedstawionych dokumentów  

w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała przesunięcie terminu płatności. Zwróciła uwagę na trudną sytuację finansową 

Powiatu Myśliborskiego. Zaproponowała, aby odroczyć płatność o 2 miesiące. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, na trudną sytuację przedsiębiorców. Odniósł się do kolejnego wniosku   

o umorzenie opłat za czynsz, gdzie najemca prowadzi detaliczną sprzedaż warzyw i owoców  

i nie jest w stanie wygenerować przychodu w firmie w tym okresie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby na początek dokonać odroczenia płatności, a następnie można dokonać 

analizy sytuacji finansowej danego podmiotu. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do sytuacji finansowej powiatu. Również zaproponował odroczenie terminu 

płatności.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o odroczeniu terminu płatności opłaty czynszowej na okres  

2 miesięcy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu Powiatu wstrzymał się 

od głosu. 

 

Ad. 14 

Wstrzymanie poboru czynszu w okresie zamknięcia szkół, zaczynając od kwietnia 2020r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy wstrzymania poboru czynszu za najem pomieszczeń  

w ZSPiO w Barlinku dla firmy Handel Hurtowy i Detaliczny Jerzy Zyr. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać odroczenia płatności na okres 3 miesięcy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odroczeniu terminu płatności opłaty czynszowej na okres  

3 miesięcy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu Powiatu wstrzymał się 

od głosu. 

 

Ad. 15 

Prośba o wydłużenie okresu wypowiedzenia. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy wydłużenia okresu wypowiedzenia umowy dzierżawy 

budynku przy ul. Szosowej 2 w Barlinku dla Szczecińskiej Fundacji Talent - Promocja – 

Postęp do miesiąca września 2020 roku. Wniosek został umotywowany sytuacją epidemiczną 

kraju. Zwrócił uwagę na negatywną opinię dyrektora jednostki w tej sprawie. Zaproponował, 

aby termin okresu wypowiedzenia pozostał bez zmian. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na wydłużenie okresu wypowiedzenia umowy dzierżawy. 

Za nie wyrażeniem zgody głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

Ad. 16 

Wniosek dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu dotyczący zwrotu 

zadatków w przypadku rezygnacji z organizacji turnusów w związku z zagrożeniem 

epidemicznym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że ze względu na zagrożenie epidemiczne korona wirusem zleceniodawcy zaczęli 

wycofywać się z podpisanych umów i żądać zwrotu zadatku. 

Aktualnie placówka nie ma możliwości organizowania turnusów. Dyrektor posiada opinię 

prawną z której wynika potrzeba rozwiązania umów i zwrot zadatku. 

Zwróciła uwagę, że w niektórych przypadkach udało się dokonać przesunięcia terminów 

organizacji turnusów, jednak niektóre z nich zostały odwołane. 

Odniosła się do sytuacji jednostki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o zatrudnienie w placówce? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informację dotyczące zatrudnienia w jednostce. Podała informacje dotyczące 

ilości etatów.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o ilość miejsc w placówce? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w placówce znajdują się 103 miejsca noclegowe. Poruszyła sprawę 

funkcjonowania placówki.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zwrotu przedmiotowych zadatków. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska z dnia 30.03.2020r. w sprawie decyzji zatwierdzającej dokumentację 

hydrogeologiczną. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 18 

Sprawy różne: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on udzielenia 

pełnomocnictwa kierownikowi jednostki organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego Pani  

Wioletcie Roźniata – Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu do zawarcia  

w imieniu Powiatu Myśliborskiego umowy grantowej na realizację projektu w ramach 

Programu Grantowego „Bosman dla regionu” oraz upoważnia się ww. osobę do dokonywania 

wszelkich czynności w toku wykonywania tej umowy.  

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje dotyczące przedmiotowego projektu. Wymieniła poszczególne 

elementy grantu. Łącznie jest to kwota 25 000,00 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że tego typu dochody powinny zostać ujęte w uchwale Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie dodatkowego punktu w projekcie uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

Jednocześnie dokonano zmiany treści załącznika do uchwały Nr 102/373/2020 z dnia  

16 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

(Zmieniony projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 
 

Kolejno: 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/376/2020 z dnia 16 kwietnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

2.  Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę dotyczącą Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zapytała o rozmowy z Grupą Nowy Szpital. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał że są prowadzone rozmowy. Odniósł się do kwestii działań Prezesa Spółki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zwróciła uwagę na informacje pojawiające się w mediach społecznościowych. Poruszyła 

sprawę dotycząca funkcjonowania Grupy Nowy Szpital. Zwróciła uwagę, na dużą ilość 

poradni, odniosła się do ilości zysków jakie są wypracowywane przez holding. W skład grupy 

wchodzi 10 szpitali z różnych województw. Zwróciła uwagę, że współpracujące z grupą 

samorządy zachowują wpływ na funkcjonowanie szpitali, ponieważ są partnerem spółki 

prowadzącej szpital, mogą mieć swojego przedstawiciela w radzie nadzorczej oraz pozostają 

właścicielem budynków szpitalnych. Samorząd otrzymuje regularne raporty 

z funkcjonowania szpitala i może uczestniczyć przy podejmowaniu kluczowych decyzji. 

Odniosła się do zmian jakie nastąpiły w szpitalu w Świeciu i Olkuszu. Zwiększona zostały m. 

in. ilość oddziałów, zwiększono ilość poradni oraz wysokość kontraktów i przychodów. 

Zwróciła uwagę, na trudności w funkcjonowaniu pionu administracyjnego Szpitala w Dębnie. 

Przekazała, że wynagrodzenia lekarzy w Grupie Nowy Szpital są zdecydowanie mniejsze niż 

w Szpitalu w Dębnie. Nie ma zagrożenia dotyczącego ich dalszego zatrudnienia po przejściu 
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do Grupy Nowy Szpital. Nie ma również zagrożenia dotyczącego zatrudnienia pielęgniarek. 

Przekazała, że Prezes szpitala mówił na jednym ze spotkań, że widzi możliwość współpracy  

z Grupą Nowy Szpital,  dał zatem przyzwolenie na prowadzenie rozmów w tej sprawie. 

Zwróciła uwagę,  że Prezes nie przedstawił innej propozycji i blokuje działania Zarządu 

Powiatu oraz Rady Powiatu co jest działaniem na szkodę spółki. Zwróciła uwagę, na straty 

finansowe spółki, które narastają już od 2014 roku. Przekazała, że nikt przez poprzednią 

kadencję nie rozwiązał problemów szpitala. Zapytała, czy Prezes wystosował pismo do 

Ministra Zdrowia o pomoc finansową dla szpitala? zwróciła uwagę, że został do tego 

zobligowany na Zgromadzeniu Wspólników Spółki.  

Złożyła wniosek o udzielenie odpowiedzi przez Prezesa Szpitala im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty. Odczytała treść przedmiotowego wniosku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

Następnie poprosiła o złożenie zawiadomienia do Prokuratury w sprawie publikacji na profilu 

internetowym „Dębno mówi jak jest”, w których przedstawiane są oszczerstwa dotyczące 

działań Zarządu Powiatu oraz radnych Rady Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że nie może być tak, że do szpitala są przekazywane środki finansowe,  

a jakość usług nie polepsza się i pacjenci są w dalszym ciągu niezadowoleni. 

Zwróciła uwagę na wydatki szpitala. Zwróciła uwagę, na niegospodarność w ponoszonych 

wydatkach. Przekazała, że oczekuje, aby Prezes podjął działania naprawcze Szpitala  

w Dębnie. Zapytała o działania podejmowane przez Radę Nadzorczą?  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że w przypadku publikacji na stronach internetowych należy odsyłać do 

informacji zamieszczanych na oficjalnej stronie Powiatu Myśliborskiego, gdzie są podawane 

aktualne i rzetelne informacje. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Odniosła się do kwestii publikacji wpisów na portalach społecznościowych. Zwróciła uwagę, 

że nie można ich tolerować. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię pomocy finansowej udzielanej dla Szpitala w Dębnie. Poruszył sprawę 

doniesień o sprzedaży szpitala, co jest nieprawdą. Rozważana jest jedynie możliwość 

dzierżawy. Poprosił o poinformowanie o podejmowanych działaniach na stronie internetowej 

powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli w publikowanych na portalach internetowych artykułach są 

nieprawdziwe stwierdzenia to należy sprawę zgłosić do Prokuratury o podejrzeniu 

popełnienia przestępstwa . 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytał, czy Grupa Nowy Szpital jest zainteresowana współpracą i poważnie podchodziło 

tematu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Podał informacje na temat rozpoczęcia rozmów w tej sprawie. Poproszono o podpisanie 

umowy o poufności, została ona przekazana do kancelarii prawnej celem sprawdzenia  

i wniesienia uwag, które zostały zaakceptowane, przez Grupę Nowy Szpital. Jednak nastąpiła 

blokada podpisania umowy przez Prezesa Spółki. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że jest zdziwiony zachowaniem Prezesa, który podczas rozmów z MSWiA 

bez przeszkód przekazywał dane dotyczące szpitala. Zauważył, że Prezes sam zainicjował 

temat rozmów z Grupą Nowy Szpital. Poruszył temat prac związanych z przygotowaniem 

analizy połączenia spółek szpitalnych. 

Przekazał, że nie widzi problemów z przygotowaniem dokumentów przez Szpital w Dębnie  

z racji tego, że były one już przygotowywane dla MSWiA. 

Odniósł się do kwestii podpisania umowy o zachowaniu poufności przez Prezesa i Grupę 

Nowy Szpital. 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Skontaktował się telefonicznie z Prezesem Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. Panem Krzysztofem Prętnickim w celu uzyskania informacji na temat 

kwestii podpisania umowy.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniósł się do przedmiotowej kwestii. Poinformował, że nie akceptuje naniesionych zmian do 

treści umowy. Oczekuje wzajemności w sprawie przekazywania dokumentacji. Przekazał, że 

wymaga zgody Rady Nadzorczej w sprawie podpisania przedmiotowej umowy.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał Prezesa, czy występował w tej sprawie do Prezesa Grupy Nowy Szpital?  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że nie zamierza się w tej sprawie kontaktować przed formalną zgodą Rady 

Nadzorczej i Zgromadzenia Wspólników Spółki. Nie ma upoważnienia do prowadzenia 

rozmów.   

 

Wicestarosta  Alicja Prill  

Zapytała, czy Prezes wystąpił z wnioskiem o zwołanie Walnego Zgromadzenia Wspólników  

i Rady Nadzorczej o udzielenia upoważnienia? Zwróciła uwagę, że Prezes jeżeli ma 

wątpliwości powinien przeprowadzić rozmowy ze Wspólnikami w tej sprawie. Zwróciła 

uwagę, że Prezes sam wskazał, że rozmowy z Grupą Nowy Szpital to dobre rozwiązanie. 

Poruszyła kwestię przekazywania danych dla MSWiA bez zabezpieczenia interesów spółki.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że wówczas spółka była reprezentowana przez trzy strony Wspólników  

i Prezesa, w tym przypadku wygląda to w ten sposób, że on jako Prezes podejmuje decyzję 

samodzielnie, a tego nie chce zrobić. 

 

Wicestarosta  Alicja Prill  

Zwróciła uwagę, że Prezes nie chce tego zrobić pomimo podjętej decyzji Wspólników w tej 

sprawie. zapytała o zaplanowane spotkanie? 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że udaje się do Warszawy celem spotkania w Ministerstwie Zdrowia. 

Wcześniej wystosowano propozycję uratowania sytuacji szpitala. 

 

Wicestarosta  Alicja Prill  

Zwróciła uwagę, że o tej koncepcji uratowania szpitala właściciele nie wiedzieli.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że wystąpienie do Ministra Zdrowia dotyczyło tego, aby Minister Zdrowia na bazie 

szpitala ustanowił i wskazał Szpital w Dębnie jako szpital modelowy powiatowego szpitala. 

Przekazał, że nie stanie to się z dnia na dzień, ale można dążyć do tego na każdym etapie 

działalności szpitala.  W piśmie wskazano, że inicjatywa połączenia szpitala z SPZOZ 

MSWiA nie pochodziła od właścicieli spółki. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy w dniu jutrzejszym spotkanie w Ministerstwie będzie dotyczyło rozmów na 

temat finansowania spółki? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że całego przedsięwzięcia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, jaką „mapę drogową” widzi Prezes jeżeli chodzi o podpisanie umowy o zachowaniu 

poufności z Grupą Nowy Szpital? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jeżeli holding odpowie pozytywnie i przedstawi informacje na temat 

kondycji holdingu. Przekazał, że chce mieć wiedzę czym holding dysponuje, niestety są 

informacje negatywne na podstawie kilku szpitali, gdzie zostały pozostawione mury i nic 

więcej. Przekazał, że musi dokonać sprawdzenia holdingu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, na jakiej podstawie Grupa Nowy Szpital może przekazać informacje dla Spółki 

Szpital w Dębnie skoro holding nie wie o tym jeszcze? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wystąpi z takim żądaniem. dokument w tej sprawie jest opracowywany.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że ma nadzieję, ze bez zgody Rady Nadzorczej Prezes nic nie zrobi. 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy   

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że tak. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:55 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Magdalena Kurnicka 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


